
 

   

 
 
   

 

 

Kommunfullmäktige 2021-10-25 
Interpellation 
Hur går det för Anderslövs museum? 
 
 
När vi sålde gamla kommunhuset i Anderslöv gavs det signaler att föreningar skulle bli 
ekonomiskt kompenserade om det skulle medföra kostnadsökningar. Om detta har det 
skrivits vitt och brett. Nu verkar det som att detta varit löften som blir svåra att hålla. 
Det är extremt olyckligt om vi inte kommer fram med en lösning och museets 
verksamhet tvingas läggas ner. Det hela vilar efter era löften i styrets händer. 
 
Så min fråga till Thomas Nilsson (KD) är: 

- Hur ska det gå för Anderslövs museum? 
 

 
 
 
 
Patrik Holmberg (C)   
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